



**JABATAN LANDSKAP NEGARA
KEMENTERIAN KESEJAHTERAAN BANDAR,
PERUMAHAN DAN KERAJAAN TEMPATAN**



KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA

1. Sebut harga dipelawa kepada kontraktor-kontraktor **BUMIPUTERA** negeri **Pahang** yang berdaftar dengan **Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM/CIDB)** dalam kelas dan jenis pendaftaran yang berkaitan yang masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja berikut:-

Pejabat yang memanggil Sebut Harga	Tajuk Projek	Taraf / Jenis Sykt *	Kelayakan	Tempat & Tarikh Dokumen Sebut Harga Diperolehi	Tempat, Tarikh & Waktu Sebut Harga Ditutup
MPT / 6 / 2 / 123 / TST-T / 18 Jabatan Landskap, Majlis Perbandaran Temerloh, 28000 Temerloh, Pahang darul Makmur.	CADANGAN PEMBANGUNAN LANDSKAP BAGI PROGRAM PEMBANGUNAN PERSEKITARAN KEHIDUPAN DI KAWASAN LAPANG TAMAN SEBERANG TEMERLOH, PAHANG DARUL MAKMUR <u>TAKLIMAT & LAWATAN TAPAK</u> <u>Kehadiran: Diwajibkan</u> Tarikh : 24 Jun 2019 (Isnin) Masa : 9.30 pagi Tempat : Pejabat Jabatan Landskap, MPT	Bumiputera T1	Berdaftar dengan LPIPM / CIDB Gred : G2 Kategori B CE14 – Landskap Dan CE21 – Civil	Harga : RM30.00 Pejabat Jabatan Landskap, MPT. Mulai : 24 Jun 2019 (Isnin) Hingga 28 Jun 2019 (Jumaat)	Jabatan Landskap, Majlis Perbandaran Temerloh Tarikh: 28 Jun 2019 (Jumaat) Jam : 12.00 Tengahari

Sebutharga ini mensyaratkan bahawa hanya penama di dalam Perakuan Pendaftaran Kontrak (PPK) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) yang boleh menghadiri sesi taklimat dan lawatan tapak. Kontraktor/syarikat tidak boleh mewakilkan pegawai selain daripada penama dalam PPK, SPKK atau Sijil Perakuan Pendaftaran, Kementerian Kewangan (Pekeliling Perbendaharaan Malaysia Pindaan 23/12/2014)

* Jenis Syarikat Tempatan: T1 - Syarikat 100% milik tempatan

2. Dokumen Sebutharga ini boleh didapati di Pejabat Jabatan Landskap, Majlis Perbandaran Temerloh, MPT pada waktu pejabat (8.30 pagi hingga 1.00 tengah hari dan 2.00 petang hingga 4.30 petang) mulai 24 Jun 2019 (Isnin) selepas lawatan tapak sehingga 28 Jun 2019 (Jumaat). Manakala Dokumen Meja Sebut Harga boleh disemak di Pejabat Jabatan Landskap di alamat yang sama pada waktu pejabat.

3. Taklimat akan diadakan pada 24 Jun 2019 (Isnin) jam 9.30 pagi di Pejabat Jabatan landskap, MPT. Sebutharga ini mensyaratkan bahawa hanya penama di dalam Perakuan Pendaftaran Kontrak (PPK) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) yang boleh menghadiri sesi taklimat dan lawatan tapak. Kontraktor/syarikat tidak boleh mewakilkan pegawai selain daripada penama dalam PPK, SPKK atau Sijil Perakuan Pendaftaran, Kementerian Kewangan (Pekeliling Perbendaharaan Malaysia Pindaan 23/12/2014)

4. Sijil Pendaftaran dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dan Sijil Kontraktor Bertaraf Bumiputera dengan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) yang asal dan masih sah hendaklah ditunjukkan semasa mendapatkan dokumen Sebut Harga dan salinan fotostat hendaklah dikemukakan untuk simpanan Jabatan Landskap Negara. Dokumen Sebut Harga tidak akan diberikan kepada mereka yang gagal mengemukakan sijil tersebut dan tidak menghadiri taklimat / lawatan tapak pada 24 Jun 2019 (Isnin).

5. Dokumen Sebut Harga yang telah lengkap diisi mestilah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dan ditandakan dengan Tajuk dan Nombor Sebut Harga di atas sampul surat. Dokumen ini hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga di Jabatan Landskap, Majlis Perbandaran Temerloh, pada atau sebelum jam 12.00 tengah hari, 28 Jun 2019 (Jumaat). Majlis Perbandaran Temerloh tidak akan bertanggungjawab atas sebarang kelewatan atau kehilangan dokumen Sebut Harga yang dikemukakan melalui pos. Majlis Perbandaran Temerloh juga tidak terikat untuk menerima tawaran rendah atau mana-mana tawaran.

7. Sebarang pertanyaan tentang urusan Sebut Harga boleh merujuk kepada pegawai-pegawai berikut :

	NAMA	AGENSI	NO. TELEFON
1.	En. Mohd. Yusri bin Othman	Jabatan Landskap, MPT	09 - 2901586
2.	Pn. Azlina bt Abd. Wahab	Jabatan Landskap, MPT	09 - 2901585
3.	Pn. Noor Izwana bt Ab. Khalid	Jabatan Landskap, MPT	09 - 2901584